
O b e c n é      z a s t u p i t e ľ s t v o       M  a l é     Z l i e v c e 

   Dňa: 16.12.2014 

Z á p i s n i c a 

                  z   2 zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach konaného dňa 

16.12.2014 o 18,00 hod. 

___________________________________________________________________________ 

P r í t o m n í :           podľa prezenčnej listiny 

N e p r í t o m n í :                -    

Program :  1, Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  2, Určenie overovateľov zápisnice 

      3, Schválenie VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny                   

odpad 

  4, Schválenie plánu zasadnutí OZ v roku 2015 

   5, Otázky poslancov a občanov 

  6, Záver 

Bod 1.  

Zasadnutie otvoril a viedol starosta. Pri schvaľovaní programu predniesol návrh na jeho 

zmenu poslanec Ing. Igor Gazdík o bod plánu zasadnutí OZ v roku 2015. Tento bol  doplnený 

ako bod 4. 

 

 

Bod 2. 

Po určení overovateľov bola prečítaná zápisnica z rokovania OZ zo dňa 10. 12. 2014. Na znak 

súhlasu ju aj overovatelia podpísali. 

 

Bod 3. 

Pri schvaľovaní uznesení o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad sa 

neschválili zásadné zmeny oproti predchádzajúcim rokom. V diskusií odznelo, že aj keď by 

sme potrebovali vyšší výnos z tejto dane, nechceme občanov týmto zaťažovať. Pristúpime 

radšej pri tvorbe rozpočtu k úsporám na strane výdavkov. Na návrh starostu sa pristúpilo ku 

zmene základu dane pri lesných pozemkoch vo výške 0,05 € za m2 a ku zmene sadzby pri 

týchto pozemkoch na 10-násobok základnej sadzby v zmysle §8 odstavec 1 zákona č. 

582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku. Ako ďalej pripomenul základ dane 

pri tomto druhu pozemku je veľmi nízky a predstavuje len polovicu základu TTP, čo sú podľa 

jeho názoru určite menej hodnotné pozemky ako lesné. Lesný závod nám pri ťažbe spôsobuje 

aj väčšie škody na poľných cestách, ale hlavne na miestnych komunikáciách.  



Poslanec Jozef Oláh sa opýtal, či nemôžeme mať kvôli tomu ťažkosti. Starosta vysvetlil, že 

daň vyrubujeme na základe rozhodnutia, keď sa daňovník odvolá, celý spis odstúpime na DR 

SK, ktoré je odvolacím orgánom. Pochybnosti vznikli hlavne pre nízky základ dane uvedený 

v znaleckom posudku. 

 

Bod 4. 

Poslanec Ing. Igor Gazdík uviedol, že tento návrh predniesol kvôli tomu, aby sme zabránili 

spôsobu rokovaní OZ v minulom volebnom období. Toto rokovalo v rôznych termínoch aj 

časoch. Občania nemali vôbec o termínoch zasadnutia informácie a nemohli sa ich 

zúčastňovať. Z tohto dôvodu navrhli poslanci  zvolávanie zasadnutí podľa schváleného plánu, 

aspoň raz za dva mesiace. Uvedený návrh bude predložený na schválenie v januári 2015. 

 

Bod 5. 

Starosta informoval poslancov a občanov o nasledovných skutočnostiach 

- predložil ekonomické ukazovatele pri prevzatí úradu. Obec a podnik služieb mali také 

vysoké záväzky, že nám hrozil ozdravný režim v zmysle §19 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Aby sme sa tomuto vyhli bude potrebné 

vykonať viaceré opatrenia, ktoré prerokuje OZ na budúcom zasadnutí. Musíme  hlavne 

zefektívniť podnikateľskú činnosť, možno pristúpime aj k zníženiu počtu zamestnancov 

a dôjde k predaju nehnuteľného a hnuteľného majetku.  

- zástupcovia OZ Várheď sa rozhodli formou darovacej zmluvy obci venovať 4202,7 € 

- bude  treba rokovať s pani Darinou Huďanovou o vyplatení odstupného v splátkach. 

- bývalá starostka  predložila návrh na vyplatenie platu za nevyčerpanú dovolenku za roky 

2013 a 2014 v dĺžke 34 dní. 

-  boli nám udelené pokuty za neskoré podania daňových priznaní a hlásení, ako  aj vyrubené 

sankčné úroky. Platí sa dva mobilné telefóny, pričom o druhom nikto zatiaľ nič nevie. 

- pracovné zmluvy v obci a Podniku Služieb sú neúplné a ich platnosť je otázna. Preto ich 

musíme právne posúdiť a vypracovať nové v súlade so zákonníkom práce. 

- zmluva o poskytnutí služieb je podpísaná medzi obcou a Cofely, a. s. preto je 

nepochopiteľné, že faktúry vystavuje podnik služieb. Tento stav sa po rokovaní so zástupcom 

Cofely, a. s. upraví od 1. 2. 2015 v súlade s podpísanou zmluvou. 

- prihlásenie na platenie DPH v podniku služieb bolo ekonomicky neodôvodnené, nakoľko 

nebol dosiahnutý obrat potrebný na registráciu, v zmysle citovaného zákona. 

- boli dohodnuté rokovania s generálnym riaditeľom Eustream p. Vňukovičom a predsedom 

PD Suché Brezovo - Veľký Lom a P. Backom. Obec chce zlepšiť spoluprácu s uvedenými 

subjektami.  

Ďalšie otázky predniesli občania. 

Pani Mariana Hrehová sa pýtala, či pani Huďanová sa nechce vzdať odstupného a na pani 

Čerpákovú mala otázku, či sa necíti za tento zlý stav zodpovedná.  

Odpoveď starostu k prvej otázke – pani Huďanová sa vyplatenia odstupného nevzdala a má 

naň právny nárok. Pokúsi sa o dohodu vyplatenia v splátkach.  

Odpoveď hlavnej kontrolórky k druhej otázke – nebola si vedomá pochybenia. Svoju prácu 

vykonáva len 10 hodín mesačne a za tento čas nedokázala všetko obsiahnuť. Zodpovednosť 

niesli podľa nej aj poslanci. 

Pán Maroš Veselka vytkol hlavnej kontrolórke, že na poradách poslancov ani na 

zastupiteľstvách nikdy nehovorila o nezaplatených daniach, odvodoch a faktúrach. Predložila 

im aj nepravdivé údaje o činnosti potravín a vyzval ju aby sa svojho mandátu vzdala.  

 

 



Odpoveď hlavnej kontrolórky – stále sa necítila za uvedený stav zodpovedná, snažila sa o čo 

najlepšiu kontrolu, ale mala to ťažké, keď sa pýtala na zlý stav, starostka jej odpovedala, že 

obci nezaplatila Zempra a preto sú tieto problémy. Tvrdila jej aj to, že všetky faktúry do 

konca júna sú uhradené. Priznala však, že tieto skutočnosti fyzicky nepreverila.  

Neurčito povedala, že sa svojej funkcie môže vzdať.  

Pán Maroš Veselka, zrejme nespokojný s odpoveďou znovu požiadal o slovo. Teraz už 

dôrazne požiadal hlavnú kontrolórku pani Čerpákovú aby sa vzdala svojej funkcie. Povedal 

jej, že ak má česť tak sa zdvihne zo stoličky a odíde, lebo v našej obci jej už nikto neuverí. 

Odpoveď hlavnej kontrolórky – bola smutná, že sa na ňu tak útočilo a z tohto dôvodu sa 

rozhodla ku dňu 16. 12. 2014 vzdať funkcie hlavnej kontrolórky. Po tomto rozhodnutí sa 

rozlúčila a rokovanie zastupiteľstva opustila.  

Pani Ing, Dominika Filkusová sa pýtala na nevýhodné zmluvy.  

Odpoveď starostu – obec má uzavretú  uzavretú zmluvu s Cofely, a. s. a tú nepovažuje za 

nevýhodnú aj keď sa podmienky v nej neustále zhoršujú. Na vine nie je Cofely, ale 

objednávateľ práce Eustream. Kvôli šetreniu objem prác poklesol, ale jednotkové ceny sú 

v poriadku.  

Pani Filkusová doplnila, že myslela zmluvu na internet. Starosta sľúbil, že uvedenú 

informáciu overí a následne vypracuje odpoveď.  

Rokovanie bolo ukončené o 20:45 hodine.  

Uznesenia 

z 2 zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 16. 12. 2014 

 

 

K bodu 1          47/2041 

OZ schválilo zmenu programu, tento bol doplnený o bod č, 4 plán zasadnutí OZ v roku 2015. 

Za - 4  

Zdržal sa – 1 

 

K bdu 2            48/2014 

OZ zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice a to pani Eriku Vankovú a pána Ing. 

Igora Gazdíka.  

Za – 5 

 

K bodu 3            49/2014 

OZ schválilo VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad za rok 

2015. 

Za – 5  

 

K bodu 4          50/2014 

OZ schválilo pre plán zasadnutí na rok 2015 nasledovný postup: 

- prvé rokovanie bude dňa 19. 1 . 2015 

- na tomto zasadnutí sa schvália ďalšie termíny, ktoré musia byť navrhnuté aspoň raz za 

dva mesiace.  

- deň rokovania bol dohodnutý na pondelok a začiatok zasadnutí na 18:00 hodinu. 

Za – 5 

 

K bodu 5          51/2014 

OZ zobralo na vedomie ekonomické ukazovatele predložené starostom obce. Tieto boli 

vyhotovené kvôli preberaciemu protokolu a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

Za – 5 



 

 

 

 

K bodu 5           52/2014 

OZ zobralo na vedomie rozhodnutie občianskeho združenia Várheď o poskytnutí daru formou 

zmluvy vo výške 4202,7€.  

Za – 5 

 

K bodu 5           53/2014 

OZ schválilo kvôli návrhu na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku bývalej starostky tento 

postup. Uvedené zobralo na vedomie a návrh bude prerokovaný na niektorom z budúcich 

zasadnutí.  

Za – 5 

 

K bodu 5           54/2014 

OZ zobralo na vedenie všetky informácie prednesené starostom obce uvedené v tejto zápisnici. 

Za – 5 

 

K bodu 5          55/2014 

OZ zobralo na vedomie rozhodnutie hlavnej kontrolórky obce pani Slávky Čerpákovej. 

Menovaná v zmysle §18a odstavec 8 písmeno a) zákona 369/1990 Zb.  o obecnom zriadení, 

sa vzdala svojej funkcie ku dňu 16. 12. 2014. 

Za – 5  

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

  Erika Vanková     ........................................ 

  Ing. Igor Gazdík     ........................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Jozef Filkus 

         starosta obce 


